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Abstract (en)
The facade profile (1, 2) and involves a room-side end rib (2) and two side flanges (4, 5), each with a through, open longitudinal groove (6, 7) open
to a weather-side filling component plane for receipt of filling component seals. Apart from each longitudinal groove, a further through longitudinal
groove (8, 9) open to the weather-side filling component plane is provided for receipt of a profile seal connecting to the filling component seals. The
cross-section of the facade profile is U-shaped and the facade profile is pen on the weather side. The room-side end rib has a through expansion
groove (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Fassadenprofil für den Gebrauch in einer Rahmen-Konstruktion mit Füllelementen weist an jedem Seitenflansch (4,5) zwei durchlaufende,
zu einer wetterseitigen Füllelementebene offene Längsnuten (6, 8; 7, 9) auf. Die äusseren Längsnuten (6, 7) dienen zur Aufnahme von
Füllelementabdichtungen (37) oder Bauanschlussabdichtungen (33, 34) und die inneren Längsnuten (8, 9) zur Aufnahme von einer separaten,
durchlaufenden Profilabdichtung (36). Zwei Halbprofile (26) können zu einem Fassadenprofil verbunden werden. Mit den Pfosten- und Riegelprofilen
kann eine in sich selbst und zu einem Baukörper abgedichtete Fassadenwand gebildet werden. <IMAGE>
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